
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
i Komunikacji 

 
Nr 7/2025 w dniu 16 kwietnia 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz. 17,30 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska       nieobecna 

5. Leszek Zdrzałka 
 

 obecny 

6. Krzysztof Konowalski                             obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                            obecny 

      8. Tomasz Kranc                             nieobecny 
              

       9.                  Zbyszko Sygierycz           obecny 
 

 
 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Natalia Pałczyńska 
2. Tomasz Kranc 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 
2. Kinga Kluczyńska -  Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zdrowia. 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1 Porządek posiedzenia komisji przedstawił Przewodniczący: 
 - opiniowanie materiałów na XII Sesje , 

Porządek posiedzenia komisji przyjęto jednogłośnie. 

1.2.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 6/2025: jednogłośnie, 
(głosów za – 7). 
2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 Nie wniesiono na poprzedniej komisji. 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad. 1.1. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Ewę Szczepaniak- Skarbnika Powiatu, 
o omówienie projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2025r. Zmiany 
powstały z powodu wprowadzenia przychodów z wolnych środków. A zmiany w 
budżecie spowodowały konieczność zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 
lata 2025-2040, które również omówiła Pani Skarbnik. Przewodniczący podziękował 
Pani Skarbnik, która opuściła posiedzenie i jednocześnie poprosił Panią Kingę 
Kluczyńską – Kier. Wydziału Spraw Obyw. i Zdrowia o omówienie projektu uchwały w 
sprawie sprawozdania z realizacji „Rocznego Programu Współpracy Powiatu 
Wągrowieckiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok” (zał. Nr 1). Sprawozdanie 
obejmuje 57 str. i zostało szczegółowo omówione. Członkowie Komisji nie mieli pytań. 
Ponadto przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu. Zmiana polega na zastąpieniu dotychczasowego zapisu 
„Apteka Szpitalna” zapisem: „ Dział Farmacji Szpitalnej”. Zmiana jest konieczna, 
ponieważ w aptece można wykonywać leki z odpowiednich składników a obecnie nie 
ma takiej potrzeby (używa się  leków gotowych)  i min. z tego powodu  musiał być 
zatrudniony   w aptece  mgr farmacji, a po zmianie zapisu w statucie wystarczy 
zatrudnić  technik farmaceutę. Przewodniczący podziękował Pani Kierownik, która 
opuściła posiedzenie. Przewodniczący  Komisji stwierdził, po konsultacji z Członkami 
Komisji, że z  pozostałymi materiałami  na XII Sesję RPW, wszyscy radni już się 
zapoznali i je przedyskutowali, będąc członkami innych Komisji Stałych. Dlatego 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wszystkie materiały sesyjne, które zostały 
przyjęte jednogłośnie.    

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
4.1. Zapytania - brak 
4.2   Opinie - brak 
4.3  Stanowiska - brak 
4.4.  Wnioski - brak 

Na tym posiedzenie zakończono. 
   Protokołowała :                                                   Przewodnicząca/y  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
Barbara Zegartowska     Piotr Kaczmarek 


